

QUICK SET UP GUIDE



斯沃琪贝拉米支付腕表 条款与条件 感谢您选购斯沃琪贝拉米支付腕表!使用贝拉米支付腕表,您只需将相关信用卡或借记卡信息添加至腕表并激活。您就可以享受便捷、安全、快速的支付体验。

### 如何设置支付功能

- 在您购买贝拉米支付腕表时,请同步在您的手机上下载"银联可穿戴"APP及"腕能付"APP,并登录"腕能付"APP,选择"添加信用卡或借记卡",按提示填入相关银行卡的信息。
- 2. 请同步在斯沃琪店铺内使用读卡器激活您已添加至贝拉米支付腕表中的银行卡。
- 3. 激活成功后,您便可以开始使用腕表的支付功能。一只斯沃琪贝拉米支付腕 表只能添加一张银行卡。

#### 说明

- 1) "银联可穿戴" APP 、"腕能付" APP属于银联所有,由银联自主或委托第三方开发,运营及维护。
- 2) 贝拉米支付腕表中含有一块具有闪付功能的芯片。您添加至贝拉米支付腕表中的银行卡信息即写入该芯片内。芯片由银联指定的供应商提供。您需在斯沃琪店铺中通过读卡器激活芯片的闪付功能,该读卡器亦由芯片供应商提供,仅用来激活您的银行卡或在需要时帮助您移除银行卡信息,但不会储存您的银行卡信息或任何其他个人信息。请您自行在斯沃琪店铺内完成银行卡激活操作,如您在操作过程中遇到困难,您可以寻求斯沃琪店员帮助,但请不要要求斯沃琪店员代您完成相关操作。斯沃琪店员不应向您索要任何个人信息(尤其包括银行卡信息),您也无需向斯沃琪店员披露任何个人信息,请务必妥善保管您的个人信息。
- 3) 请务必添加您本人所持有的银行卡信息。

# 如何使用支付功能

 在具有银联"闪付"(Quick Pass)标志的POS终端实现挥腕支付。如您添加 至腕表的银行卡已开通小额免密免签功能,在开通小额免密免签的优质商户 终端上,300元以下的交易无需输入密码;在未开通小额免密免签的POS终端上,需输入交易密码(与添加的银行卡密码相同)。

### 安全与隐私

斯沃琪注重您的隐私保护。我们不会收集与您添加至贝拉米支付腕表中的银行卡有关的任何信息。您通过使用腕表支付功能产生的交易信息仅在您和商户、银行、银联之间传递,斯沃琪不会知晓或存储您通过贝拉米支付腕表进行的任何交易信息。

# 售后服务

- 斯沃琪为您的腕表提供二十四个月的质保服务,质保期自您购买贝拉米支付 腕表当日起计。如腕表有质量问题, 请携同质保凭证,至斯沃琪指定店铺咨 询。腕表的质保服务不包括芯片部分。
- 如您的腕表需要留在店铺并送授权维修中心进行维修,请您务必在送修前移除腕表内的银行卡信息。
   的读卡器来自行移除已添加的银行卡信息。为确保您的银行卡信息安全,如您的腕表需要维修,请您务必亲自前往斯沃琪店铺送修,而非直接通过邮寄方式送修。
- 如您因任何原因需要挂失银行卡(包括腕表不慎遗失或腕表虽未遗失但发生 其他需要挂失的情况),请您立即联系发卡行进行挂失。
- 与腕表支付功能有关的问题,请您联系发卡行解决。如经检查后确认无法支付的原因系腕表性能故障,斯沃琪品牌将妥善为您处理有关问题。
- 任何因您使用腕表的支付功能而产生的支付和/或交易纠纷概与斯沃琪无关。
   您需要直接与您的发卡行及相关商户联系后予以解决。

Swatch Bellamy Watch

Terms & Conditions

Thank you for choosing Swatch Bellamy! With Swatch Bellamy, you may enjoy the convenient and secure payment experience of connecting your credit or debit card to the watch and activating it.

### HOW TO SET UP THE PAYMENT FUNCTION

- When you purchase the Swatch Bellamy watch, please download the Apps "UnionPay Wearables" and "Wonderful Pay" to your mobile phone, then login to "Wonderful Pay" App, choose Add Credit or Debit Card and fill in the card information accordingly.
- Please use the Swatch Box in the Swatch store to activate the card you have added to the Swatch Bellamy watch after you finish step 1
- You may start using the payment function once it is successfully activated.
   Only one card at a time can be added to a Swatch Bellamy watch.

#### NOTE

- The "UnionPay Wearables" and "Wonderful Pay" apps belong to China UnionPay, and they are developed, operated and maintained by China UnionPay or by a third party entrusted by China UnionPay.
- 2) Swatch Bellamy contains a chip with NFC payment function, which is provided by the designated supplier of China UnionPay. Information from the card you have added to the watch will be written into the chip. You can activate the chip in the Swatch store through the Swatch Box, which is also provided by the designated chip supplier of China UnionPay. The Swatch Box is only used to activate your card or help you to remove the card from the watch when needed, but it will not store your card information or any other personal information. Please finish the activation work by yourself. If you have any problems during the activation process, you may ask the shop assistant for help, but please do not ask the shop assistant to do the activation on behalf of you. The shop assistant shall not ask for your personal information (especially your bank card information) and you are not required to provide any of your personal information to him/her. Please
- 3) Please make sure you add your own bank card to the watch.

#### HOW TO USE THE PAYMENT FUNCTION

 Pay by positioning your Swatch Bellamy close to a POS terminals with "Quick Pass" signage. If you have already permitted the small payment function without password or signature for the physical bank card you have added to the watch, you do not need to enter the password for transactions under RMB300.00 on supporting POS terminals; otherwise, you need to enter the transaction password (same as the physical card you have added to the watch).

# SECURITY AND PRIVACY

Swatch takes your privacy very seriously. We would never collect any information related to the card you have added to the Swatch Bellamy watch. Transaction information drising from the use of the payment function of the watch is only transmitted between you and the merchant, bank or China UnionPay. Swatch is not informed of payment transactions made with your watch.

## **CUSTOMER SERVICE**

- Your Swatch Bellamy watch is warranted by SWATCH Ltd. for a period of twenty-four (24) months from the date of purchase. If there are any quality issues with your watch, please bring the watch and warranty certificate to selected Swatch stores for help. Warranty for the watch does not cover the function of the chip.
- If your watch needs to be left in the store and sent to Customer Service
  Center for repair, please make sure to remove the card information you
  have added to the watch. You may remove the card by using the "Wonderful Pay" App and the Swatch Box yourself. To ensure the security of your
  bank card information, if your watch needs repair, please personally go to
  the Swatch store. Do not send your watch by post.
- If you need to report the loss of the card you have added to the watch for any reason (including the loss of the watch or other circumstances where reported loss is needed), please contact the card issuing bank.
- If there are any problems with the payment function of your watch, please contact the card issuing bank for help. SWATCH would take care of the issue when the payment function problem is confirmed to be a hardware malfunction after inspection.
- Swatch is not responsible for any payment and/or transaction disputes arising from the use of the payment function of the watch. You need to contact your bank and related merchants directly to settle the disputes.